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ABOUT SLT

        SLT 设计咨询事务所致力于为空间进化提供跨领域的先锋意识形态和可持续的创意策略。其工
作领域涉及不同尺度商业室内设计、建筑设计、零售 SI 系统创立与动态迭代、品牌视觉和商业策
略咨询等。与知名艺术家、领先科技技术服务商和创新材料研发实验室紧密合作与深度研发。由凌
晨于 2013 年创立，总部位于上海，并在香港和美国西雅图设有分部。

        SLT（Something Like That），以包容的姿态拥抱无边界设计，以精准的解决方案回应设计诉求，
将现有的商业模式提升至更具活力的水平，并赋予其预期之外的无限可能性。

SLT Design was founded in 2013 by Chen Ling, currently based in Shanghai and has branches in 
Hong Kong and Seattle(United States). It is committed to making cross-disciplinary vanguard 
ideologies and sustainable creative strategies accessible for spatial evolution. The projects of 
SLT encompass commercial interior design, architectural design, retail SI system creation and 
dynamic iteration, brand vision and business strategy consulting, etc. SLT actively promotes 
close cooperation with well-known artists, cutting-edge technology service providers, and inno-
vative materials research laboratories for in-depth research and development.

SLT (Something Like That) embraces borderless design with an inclusive attitude, responds to 
design demands with precise solutions, upgrades the existing business model to a more dy-
namic level, and gives it unlimited possibilities beyond expectations.



联系方式 | CONTACT
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公司官网：www.i-slt.com

商务咨询：contact@i-slt.com

商务微信：SLT-design

媒体联络：media@i-slt.com

微博：SLT 设计
公众号 & 视频号：SLT 设计咨询
小红书：somethinglikethat design

Instagram：slt_somethinglikethat

联系电话：18616360212
公司地址：SLT 设计咨询（上海市徐汇区龙腾大道 2937 号 1-1）
                   Room1-1, Longteng Avenue No. 2937, Xuhui District, Shanghai

2023 Muse Design Awards Platinum Winner
2023 Architecture MasterPrize Winner
2023 Paris Design Awards Gold
2023 Shanghai Design Awards Silver
2023 Asian Design Awards Silver
2023 Architizer A+Awards Finalist
2023 iF Design Award Finalist
2023 DNA Paris Design Awards Honorable Mention
2023 Leading Designer Awards 
2023 EuroShop Retail Design Award China 
2022 Architizer A+Awards Special Mention
2022 Frame Awards Short Listed
2022 International Design Media Award Gold
2022 London International Creative Competition Official Selection
2022 Interational Design Media Award 
2021 International Design Media Award Gold
2021 Muse Design Awards Gold Winner
2021 Muse Design Awards Sliver Winner
2021 FX International Interior Design Awards Finalist
2021 IAI Design Award Gold
2021 IAI Design Award Bronze
2021 Award 360°100 Retail Space awards Short Listed


